Push notes are one of the best ways to reach out to your customers. Any small business or app owner can benefit from them as they allow instant updates and consistent contact. I definitely recommend getting a little creative when trying to tailor a feature like push notes for your app, it’ll add a little personality to your messages and your customers will appreciate you for it.

One of the best ways to use push notes is for event reminders. Let your customers know about special events and happy hours on the go; keep in mind that timing is everything. A happy hour message should be sent out in the afternoon, you need to be known before you’re needed. School apps use push notifications to remind parents and students of school events or alert them of emergencies. I’ve even seen a popular bakery send one out when their new batch of cronuts was ready. Scheduled push notes make this even easier by allowing you to set up future push notes to go out at a designated date and time.

You have the ability to time your messages but you can also designate a specific area! Our geofenced push notes give businesses another way to actively interact with their clients without leaving their desktop or even their phone. This is a great way to gently remind clients to come visit when they’re nearby.

Use it or lose it! Like any great feature, you can’t let a feature like this go to waste. Push notes are only as good as you make them but they are a fantastic tool used by every app developer in the industry.
推波通知是接觸客戶最佳方式。各種小生意或app老闆都能從此受益，立即得到更新資訊和即時聯絡。希望您能發揮點創造力，嘗試為設定app推波通知的功能，它可以加入一些個人風格到您的訊息中，您的客人肯定也會喜歡您精心打造的風格。
最好的方法是為每個設定都開啟推波通知。讓您的客人收到特殊活動和外帶區的歡樂時光的訊息：請記住時間就是一切。歡樂時光的訊息在下午寄出，你會事先就被通知 。學校app可以使用推波通知提醒家長和學生，關於學校的事情或一些緊急狀況。我看過有一間很受歡迎的麵包店，在新的一批可頌甜甜圈上桌時，寄出推波通知。寄送推波通知會讓事情變得簡單，讓您可以照規劃的時間和日期，先設定推波通知。
您設定訊息定時的時候，也可以設定指定區域！我們地理圍欄的新推波通知功能，增添新的互動方式，與客人談生意時，不用離開手邊的桌上型電腦或電話。這是一種很好的推銷方式，委婉提醒客人當他們在附近時，可以來參觀。
好好利用它，不然就會失去它的便利性！別白白浪費這個功能。當您開始使用推波通知，會讓您做起事來更便利。它是個好用的工具，現在每個業界的app開發者都使用它。
